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Appointment of Non-Governmental Advisers to the International Competition Network 
 

Following a call for expressions of interest in April 2015, the Competition Commission 
(Commission) has appointed Stephen Crosswell, Martyn Huckerby, Clara Ingen-Housz, Mark 
Jephcott, Kelvin Kwok, Ping Lin, Sandra Marco Colino and Natalie Yeung as its Non-
Governmental Advisers (NGAs) to the International Competition Network (ICN) for a 
period of two years from 1 July 2015. 

The Commission has been an active member of the ICN and is already engaged in the work of 
a number of ICN Working Groups. Support from the wider competition community in Hong 
Kong by way of NGA participation will ensure that maximum benefit is obtained from the 
Commission's membership of ICN. 
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2015 年 6 月 24 日 

 

 
競爭事務委員會委任國際競爭規管網絡非政府顧問 

 
 

競爭事務委員會(競委會)於 2015 年 4 月發出邀請提交意向書的通告後，現委任高善和、

賀 墨亭、殷海燕、馬英杰、郭曉暉、林平、柯麗娜及楊藹欣為競委會的國際競爭規管

網絡非政府顧問，任期由 2015 年 7 月 1 日起，為期兩年。 
 

競委會是國際競爭規管網絡的活躍成員，並已參與該組織轄下多個工作小組的工作。透過非 

政府顧問的參與而結集香港社會更廣大競爭事務群體的支持，將確保競委會從國際競爭規 

管網絡的會籍中取得最大得益。 
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